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Klima-, Energi- og Bygningsudvalget har i brev af 2. november 2011 stillet mig føl-
gende spørgsmål 23 alm. del, stillet efter ønske fra Per Clausen (EL), som jeg her-
med skal besvare. 

Spørgsmål 23:

"Ministeren anmodes om at kommentere pressemeddelelsen af 1. november 2011 fra 
utilfredse E.ON-kunder, jf. KEB alm. del – bilag 53."

Svar:

Da klagerne over E.ONs varmepriser stadig behandles af den uafhængige myndig-
hed, Energitilsynet, finder jeg det ikke rigtig at kommentere den konkrete sag.

Men min generelle holdning er, at jeg ønsker klare og tillidsskabende regler til at un-
derstøtte energi- og klimarigtige løsninger som f.eks. fjernvarme. Forbrugerne skal 
sikres rimelige vilkår.

Jeg vil derfor bede mine embedsmænd om at nærlæse de kommende afgørelser i 
sagen om E.ONs varmepriser for at se, om varmeforsyningsloven nu også virker ef-
ter hensigten. Skulle det ikke være tilfældet, er jeg indstillet på at ændre loven.

Med venlig hilsen

Martin Lidegaard
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